
Protokół Nr  18/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  21 września  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie zmian w planie finansowym wydatków budżetu Miasta na rok 2009 

obejmujących przeniesienie wydatków między paragrafami i rozdziałami. 
Przedstawia: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 

Domański. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 

głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

 Zmiany w planie finansowym wydatków budżetu Miasta na rok 2009 obejmujące 
przeniesienie wydatków między paragrafami i rozdziałami przedstawiła Lucyna Szymecka, 
Skarbnik Miasta. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał co to za zasiłki? 
Skarbnik – odpowiedziała, że nie wie. 
W.Czurko – stwierdził, że Skarbnik nakazuje ucinać plany finansowe, natomiast uważa, iż 

plany finansowe powinny zawierać faktyczne potrzeby. 
S.Purol – pytał o 30 tys. zł na zakup usług pozostałych? Radny prosił o szczegółowe 

zapoznanie z wydatkami.  
Skarbnik - odpowiedziała, że nie można tego zbilansować. Ta kwota pozwoli nam 

funkcjonować do końca roku. Nie wie co zostanie zakupione do końca roku.  
S.Domański – prosił o przedstawienie rozliczenia kwoty około 102 tys. zł. 
Skarbnik – przyniosła rozliczenie wydatków, stanowiące załącznik do protokołu. 
S.Domański – pytał czy są środki na zapłacenie produkcji w BTK? 
Skarbnik – odpowiedziała, że są, ale nie są zapłacone. 
S.Domański – pytał czy są faktury za przedsięwzięcia pikniku w Białogardzie? 
Skarbnik – poinformowała, że w piątek wpłynęły faktury na kwoty 10 tys. zł i 11 tys. zł za 

występ zespołów artystycznych. Skarbnik nie zna terminu zapłaty, bo są w wydziale 
merytorycznym. 

S.Domański – pytał czy jest możliwość, że zostaną w pierwszej kolejności zapłacone faktury 
związane z piknikiem? 

Skarbnik – odpowiedziała, że nie, bo procedura jest prosta. Burmistrz może wydać polecenie 
na piśmie, ale wówczas musi zawiadomić Radę i RIO. 
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S.Domański – powiedział, że nie będzie głosował za pozytywnym  zaopiniowaniem. 
W.Czurko – stwierdził, że na polecenie pisemne można odmówić wykonania polecenia na 

piśmie wskazując przyczynę odmowy. 
S.Purol - pytał o zapisy umowy? 
Skarbnik – powiedziała, że zaliczka przed występem, reszta płatna po występie. 
W.Czurko – pytał co to za zapis 12 tys. zł. 
Skarbnik – stwierdziła, że to umowa z Białogardzianinem wynikająca z aneksu. 
W.Czurko – pytał co się kryje pod zapisem strona www. 
Skarbnik – stwierdziła, że  to pilotował Pan A.Jaskulski. 
W.Czurko – stwierdził, że zostało zapłacone za coś co nie zostało zrealizowane. Wskazał na 

wzrost kwoty z 122 tys. zł na 152 tys. zł. 
S.Purol – stwierdził, że  plan będzie zwiększony razem z potrzebami o 60 tys. zł. 
W.Czurko – powiedział, że tak się nie zdarzyło, że wydano pieniądze bez dokonania zmian w 

planie finansowym. 
S.Domański – pytał czy zwiększenie wydatków o 50%  to właściwy margines błędu?  
W.Czurko – zgłosił wniosek  o  wyłączenie z zarządzenia działu promocji. 
Skarbnik – powiedziała, że na rezerwę celową musi być opinia pozytywna, w tej chwili nie 

jest potrzebna. 
W.Czurko – wycofał wniosek. 
S.Purol – pytał o wiedzę odnośnie umowy z Marszałkiem Zachodniopomorskim? 
Skarbnik – odpowiedziała, że wie, iż jest umowa, bo widziała jak ja Pani Rzecznik ją nosiła. 
 
Na tym zakończono dyskusję. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt zarządzenia Burmistrza 
Miasta Białogard: 
Komisja zaopiniowała  n e g a t y w n i e   zmiany w planie finansowym wydatków budżetu 
Miasta na rok 2009 obejmujące przeniesienie wydatków między paragrafami i rozdziałami, 
głosując projekt zarządzenia: za-0, przeciw-3, wstrzymało się-0. 

 

Ad 3 

 W sprawach różnych nie poruszono żadnych problemów. 

 

Ad 4 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.50 zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
 


	Przewodniczący  Komisji  

